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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2022-05-24 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Edberg Helena, 1:e vice 
ordförande (KD), Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Andreas 
Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel 
Ridnert (C) 
 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Astrid Andersson - Sekreterare 
Josefine Bergström – Sekreterare  
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Beslut om Bokslut 2021 
Brottsförebyggande rådet beslutade enligt förslaget i tjänsteskrivelse från 
stadsledningskontoret och ledningsstaben, daterad den 16 maj 2022 (se protokollet). 
Bertil Damberg utsågs till justeringsperson. 
 
4. Workshop med de goda krafterna 
Jan Landström informerade om att inbjudan till den case-baserade workshoppen skickas ut i 
nästa vecka.  
Presentationen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 1).  
 
5. Plan för samverkan kommun och polis 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade att kommun och polis har tagit fram 28 
fokusområden utifrån en gemensam problembild. Aktiviteterna inom fokusområdena har 
man märkt med grön, gul och röd färg, vilket indikerar status på genomförande: 
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• Grön - klar 
• Gul - påbörjad 
• Röd - ej påbörjad 

 
Fokusområdena finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 2).  
 
Frågor och diskussion 
Andreas Brännström undrade om det vore möjligt att genomföra ett så kallat stresstest där 
polis och kommun gemensamt arbetar med case. Jan Landström tar med sig frågan till 
styrgruppen för SPFF. 
 
6. Studiebesök Gårdsten och Tynnered 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om studiebesöken i Gårdsten och 
Tynnered. Studiebesöken gjordes av kommun, polis och Stena Fastigheter för att ta reda på 
hur områdenas arbeten varit efter att de blivit kvalificerade som utsatta områden.  
Nedan följer en kort sammanfattning: 
 
Gårdsten 
Det såg väldigt fint ut visuellt. Man hade fräschat upp fastigheter och sett över 
vegetationen. Tvättstugor hade flyttats ovan mark. Det fanns gemensamma platser, bl.a. ett 
växthus där man kunde odla tillsammans. Det andades en samordning. Trygghetsvärdarna 
hade fått vara med och bestämma och var inblandade i mycket.  
 
Tynnered 
Stora lyftet var deras renovering. Samverkan var strukturerad och man ställde krav på att 
anställa folk från området. Enkäter skickade till de boende om man ville veta vad de 
boendes åsikter. Mycket som vi tog med sig där ifrån är sådant som vi redan gör.  
 
7. Fortsatt arbete i Fisksätra 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade kort om att de befinner sig en process där 
en kartläggning håller på att tas fram. Inget nytt finns att komma med sedan förra BRÅ. 
 
8. Information från polisen 
Anna Karlsson informerar om att fokus just nu är nätverket Stockholm +50, vilket inte 
enbart är ett fokusområde för Nacka utan även för hela landet. Angående anmälda brott så 
har antalet inte legat så här lågt på mycket länge. Tillgreppsbrotten följt av skadebrotten och 
narkotikabrotten är de vanligaste förekommande brotten. Fisksätra, Sickla (centrala nacka) 
och Älta har flest anmälda brott.  
 
Prioriterat i Fisksätra är narkotikahandeln, rekrytering av ungdomar och arbete kring 
kvalificeringen utsatt området. Ungdomarna som hänger där är under lupp av SPFF.  
I Älta har polisen fått höra att det är stökigt kring ungdomarna. Finns en notering om att 
pistolskott hade hörts i Älta. Hund nosade upp hagelhylsa.  
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Övriga aktuella händelser: 
• Insatsen Vårglöd pågår. 
• Valborg gick lugnt till. Många vuxna var ute.  
• Rejv brukar köra i gång vid den här tiden på året. 
• Ca 50 anmälningar om bedrägeribrott per månad i Nacka. Bedrägerikampanj pågår 

från polisen nu.  
• Flicka under 18 år som anträffats död i sin lägenhet i Nacka. Tre personer är nu 

häktade för det. 
 
9. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker 
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker.  
Gemensamt för samtliga arbetsgrupper är: 

• Fortsatt ovanligt lugnt i alla områden, vilket även brottsstatistiken visar.  
• Föreningsvandring i gång i sommar 
• Polarna/ungdomsteamet jobbar hela sommaren. 

 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 3) samt tider och datum för 
dagvandring i Fisksätra (bilaga 4) och Älta (bilaga 5).  
 
10. Övriga frågor 
Framgång Fisksätra, presentation av Fisksätrasamordnaren  
Sandra Kregert är utsedd till Fisksätrasamordnare och påbörjar uppdraget efter sommaren.  
 
Status rekrytering ny säkerhetschef och säker 
Vi har en huvudkandidat för tjänsten som säkerhetssamordnare och en för säkerhetschef. 
Henrik Ahl återkommer med mer information.  
 
Upphandling av kommunvakter 
Det kom in 11 anbud. Ingen kunde leva upp till kraven efter referenstagning och en ny 
upphandling är nu i gång. Man hoppas på att kunna skriva kontakt i juli och fortfarande 
komma i gång i september 
 
Utbildning för förtroendevalda 
Den 7 juni kommer det att ske en utbildning i otillåten påverkan. Tipsa gärna politiska 
kollegor.  
 
Särskilt nummer 
För att underlätta inför valet 2022 har polismyndigheten tagit fram ett särskilt 
telefonnummer till förtroendevalda avseende kontakt med polisen om något i 
tjänsteutövningen föranleder en polisanmälan. 
Kontaktnummer: 0771-41 41 00 
Kod: 334# 
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Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 


